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Rapport angående Relancé som skulle skickats till Tempelrådet i Salen, samt som kopia till
Flammans Råd inom Templet, om inte Gillestrupperna tagit över Relancé och förhindrat
Tavienne att slutföra detta.

Relancé, Jorgalien
17 november, 318 ER

Efter endast kort tid i Relancé kan jag redan nu sammanfatta de rekommendationer jag anser
krävs för att återställa ordningen på den här platsen och om möjligt fullfölja Projektet samt
integrationen med jorgalerna.

Översiktligt kan jag låta meddela att den allmänna ordningen är obefintlig och förvirringen stor
både från Cordover och jorgaler angående vad som förväntas av dem, och det moraliska
förfallet är tydligt. I och med inflödet av soldater som svar på det Gilleshot som föreligger i
området, har vidare problem uppstått och situationen har därmed varit för långt gånget för att
hantera preventivt. Istället har det krävts uteslutande åtgärdshantering samt nära samarbete
med Salitatet för att lösa de akuta kriser som uppstått i de Cordovska sinnena.

Rekommendationer baserat på de observationer och samtal som gjorts:

* Byprelat Guilbert Fils-de-Chardon samt administratör Colette Sec de Crapaud har haft
ansvaret för integrationen i byn. Min bedömning är att de är alltför tillåtande och otydliga i sitt
arbete, och har snarare låtit sig påverkas av jorgalernas rutiner än implementerat de Cordovska
traditionerna ordentligt. Dessutom har Cordov-jorgal-relationer inletts utan samordning från
administrationen, vilket i och för sig lett till flera kommande barnafödslar men dock inte
nödvändigtvis ur optimala konstellationer. Prelaten och administratören bör få tillsyn av en
arbetsledare med mer disciplinär karaktär alternativt förflyttas till byar längre inåt det befriade
Jorgalien för att hantera enklare ärenden än Relancé.

* Krigströttheten breder ut sig mer och mer bland de Cordovska frihetskämparna här i Jorgalien,
och det har fått fäste i dem på ett djupare plan nu när flera år hunnit passera. Templet bör
omgående skicka en stor mängd fältprelater för att hantera detta, om Cordoviens stolta armé
ska fortsätta stå stark och inte falla offer för det mörker som omsluter krigets fasor. Då Templets
metoder är bäst lämpade för att möta sinnliga problem, men också kräver mer tid än exempelvis
Salitatets, bör ni inte dröja i detta.

* Det är min högst bestämda åsikt att Krigsrådet måste se över sina listor vid omförflyttning av
trupper. De gardister som befunnit sig på platsen för vila har enligt min och deras uppfattning
vilat utan uppgift för länge, vilket lett till allehanda disciplinära brister. De rotar som förflyttats till
Relancé i samband med Gilleshotet innehöll allvarligt instabila individer såväl som bristande
Cordovsk övertygelse inom alla truppslag, vilket naturligtvis inte hunnits hanteras av oss två
Prelater på plats. Krigsrådet måste notera vilka trupper som påverkats av lång tid i Jorgalien
eller extraordinära utmaningar, och balansera trygga rotar med mindre trygga för en stärkande
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gemenskap. Dessutom bör mångtaliga krigströtta soldater inte placeras i samma rotar utan
spridas ut för att lyftas upp igen till den nivå som kan förväntas av en god Cordovsk soldat.

* I och med att Projektet komprometterats och den utbredda misströstan som nämnts ovan
slagit klorna i hela området, kan det till och med vara mer fördelaktigt att avsluta byn Relancé
som integrationssatsning och omförflytta invånarna till andra byar. Därur kan integrationen
sedan börja om för dessa personer, på ett mer kontrollerat och genomgående sätt.

*Sist men inte minst önskar jag direktiv kring vad vi från Templets sida ska svara när soldaterna
frågar om huruvida de kommer att få återse Cordovien igen innan sin död. Hittills har det gått
utmärkt att undvika frågan på olika sätt, men nu i och med krigets fortgång börjar de
genomskåda sådana enkla lösningar och avkräver tydliga svar, både i talade och outtalade ord.
Jag kommer tillsvidare påkalla deras tvivel som ocordovskt beteende och hänvisa till att de
måste överkomma denna svaghet för att någonsin ha hopp om att komma hem igen, men det är
min förhoppning att ert direktiv snarast når oss här i Jorgalien.

För Cordovien,
och Jorgalien,
Fältprelat Tavienne d’Ouvrix


